
 

 

Persbericht       

Communicatiebeleid in Bloemendaal niet actueel 

 

Op verzoek van de raad heeft de rekenkamercommissie Bloemendaal onderzoek gedaan 

naar het communicatiebeleid van de gemeente Bloemendaal. De rekenkamercommissie 

stelt vast dat er geen actueel communicatiebeleid is. Zonder beleid is het voor de raad 

lastig om hierop te sturen. 

In 2015 deed de rekenkamercommissie al de aanbeveling een nieuw communicatiebeleidsplan vast 

te stellen. Hieraan is tot op heden geen uitvoering gegeven. Het communicatief maken van de 

gehele organisatie is een belangrijk speerpunt van de gemeente. Communicatie wordt daarom per 

project afgestemd. Dat is prima om maatwerk te leveren, maar zonder beleid kan de raad niet 

goed controleren. 

Uit onderzoek blijkt onder andere dat in 2016 de tevredenheid van inwoners over de informatie die 

de gemeente verstrekt, is afgenomen ten opzichte van 2011 en 2013. De gemeente heeft diverse 

projecten uitgevoerd om de communicatie te verbeteren. Op basis van die resultaten kan het 

college bijsturen, maar dat kan alleen als bekend is welke doelstellingen het college wil bereiken. 

Zonder doelstelling zegt die uitkomst weinig en heeft meten weinig nut. 

De raad wordt bij ieder raadsvoorstel geïnformeerd over de communicatie over dat specifieke 

voorstel. Maar dat is alleen vooraf en voor specifieke projecten. Daardoor heeft de raad niet 

genoeg inzicht in de ambitie en visie van het college en de doelstellingen die het college wil 

behalen. Hiermee kan de raad zijn controlerende taak onvoldoende uitvoeren.  

http://www.bloemendaal.nl/

	Communicatiebeleid in Bloemendaal niet actueel

